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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ:  α) Υγείας κ. Β. Κικίλια 

          β) Υποδομών και Μεταφορών, κ. Κ. Καραμανλή  

 

  

ΘΕΜΑ: «Ανακαίνιση και αναβάθμιση παλαιού κτιρίου Βενιζέλειου Νοσοκομείου». 

 

Μετά την ολοκλήρωση της νέας πτέρυγας στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο που 

ήταν διαχρονική ανάγκη και είχε δρομολογηθεί από το 2012-2013 και την 

μετεγκατάσταση στους νέους χώρους, κλινικών και άλλων δραστηριοτήτων 

που μέχρι τώρα στεγάζονται στο παλαιό κτίριο, γίνεται απόλυτα εφικτή η 

ανακαίνιση και αναβάθμισή του.  

Επειδή η μετεγκατάσταση ολοκληρώνεται σύμφωνα με τον προγραμματισμό 

της διοίκησης τον επόμενο μήνα.  

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Υπάρχουνμελέτες κι αν όχι, προτίθεστε να αναθέσετε άμεσα την 

εκπόνηση όλων των απαραίτητων μελετών για την ανακαίνιση και 

αναβάθμιση του παλαιού κτιρίου;  

2. Σε ποιο χρηματοδοτικό πρόγραμμα θα εντάξετε την εκπόνηση της 

μελέτης και την κατασκευή του έργου; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής  

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 
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